
Zápis č. 9/9/2016 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
6. septembra 2016 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Peter Kubica, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Ospravedlnení: Martin Kákoš, Martin Kabát 
Hostia:  
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Miesto konania: zasadačka GR RTVS, Mýtna 1, Bratislava, SRo 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnili M. Kabát a M. Kákoš. Navrhol, aby body č. 
7 a 8 presunuli na najbližšie rokovanie rady. Rovnako navrhol, aby sa z organizačných 
dôvodov prerokoval ako bod č. 4 Vyhodnotenie vysielania letnej programovej štruktúry.  
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 95/2016: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Vyhodnotenie vysielania letnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia D. 

Hushegyiová a Ľ. Guman) 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

6.   Správa o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska za I. polrok 2016(vrátane správy o 
hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie 
Slovenska za II. štvrťrok 2016) (spravodajcovia M. Kákoš, I. Nagy, P. Kubica) 

7. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za I. polrok 
2016 (spravodajca P. Kubica) 

8. Priebežné vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s predsedníctvom SR v Rade 
EÚ (spravodajcovia J. Chudík a Ľ. Guman) 

9. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s ME vo futbale 2016 (spravodajca I. 
Gallo) 

10. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s LOH 2016 (spravodajca I. Gallo) 
11. Sťažnosti a podnety 
12. Rôzne  

 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia, okrem 
uznesenia č. 89/2016, ktoré sa týkalo doručenia Správy o činnosti Rady RTVS za I. polrok 
a bolo splnené. Uviedol, že k zápisu z ostatného rokovania neprišli žiadne pripomienky.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 96/2016 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

69.  Nevyhodnocuje sa.  

70.  Nevyhodnocuje sa.  

71.  Nevyhodnocuje sa.  

72.  Nevyhodnocuje sa.  

73.  Nevyhodnocuje sa.  

74.  Nevyhodnocuje sa.  

75.  Nevyhodnocuje sa.  

76.  Splnené. Predloženie správy o činnosti Rady RTVS do VKM 

77.  Nevyhodnocuje sa.  

78.  Nevyhodnocuje sa.  

79.  Nevyhodnocuje sa.  

80.  Nevyhodnocuje sa.  

81.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
V. Mika a riaditelia jednotlivých programových služieb odprezentovali jesennú programovú 
štruktúru.  
 
4. Vyhodnotenie vysielania letnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia D. 

Hushegyiová a Ľ. Guman) 
T. Búza odprezentoval augustovú časť letnej vysielacej štruktúry STV. Pozitívne hodnotí 
objem vysielania pre deti a stúpajúcu sledovanosť spravodajstva. 
D. Hushegyiová ako spravodajkyňa uviedla, že STV dosiahla najlepšie vyýsledky za 
posledných 6 rokov. RTVS podľa nej dobre reagovala aj na mimoriadne udalosti. Celkovo 
hodnotí letné vysielanie pozitívne.  
J. Chudík ocenil, že program bol nabitý tak, že mal pocit Vianoc. Jedinú pripomienku mal 
k SNP, že bol všade p. Mičev a kvalita večerného programu bola sporná.  
V. Štofaník odprezentoval vysielanie SRo počas leta. Vyzdvihol cyklus Milujem Tatry 
a S Rádiom Slovensko po Slovensku. 
Ľ. Guman ako spravodajca zrekapituloval vysielanie SRo počas leta.  
Uznesenie č. 97/2016 
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Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania letnej programovej 
štruktúry RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

5. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné hospodárske ukazovatele: 
Celkové výdavky RTVS k 31.7.2016 predstavovali sumu 60,33 mil.€, t.j. 45,58 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 57,71 mil.€ - plnenie na 
45,60 % a kapitálové výdavky sú vo výške 2,57 mil. € - plnenie na 44,83 % a celkový 
prebytok bol vo výške 37,63 mil. €. K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele 
dodržané.   
T. Búza uviedol, že zákonné povinnosti si STV plní. Venovali sa aj mapovaniu predsedníctva 
SR v Rade EÚ a aj dvom úmrtiam dvoch významných osobností. 
V. Štofaník skonštatoval, že SRo si tiež plní zákonné povinnosti. Odprezentoval výsledky 
najnovšieho prieskumu počúvanosti. 
J. Chudík ocenil, že divácke vysielanie si stále drží sledovanosť nad 10% a bolo ho dosť aj 
napriek obrovskému množstvu športu vo vysielaní.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 98/2016 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
V. Mika odprezentoval predložený nájom. 
D. Soukeník informoval, že DK o tomto nájme rokovala a je to v súlade so zákonom.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 99/2016: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcami:  
RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas 
Nájomca: Zuzana Miškolciová-KOZMETIKA Zuzana 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte RTVS na 

Benediktiho  ul. č. 5, Bratislava, prízemie, m. č. 9, o celkovej výmere 25,20 
m² a nájom nehnuteľnosti na Benediktiho ul. č. 5, Bratislava - 1 parkovacie 
miesto, o celkovej výmere 10,00 m². 

Účel užívania predmetu nájmu: poskytovanie kozmetických služieb a 1 parkovacie miesto na 
parkovanie osobného motorového vozidla 

Pôvodná doba nájmu 01.09.2016-30.09.2016 
zmluva uzatvorená dňa 19.08.2016 
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(ZM1003002 – krátkodobý nájom) 

Navrhovaná doba nájmu 
 

od 01.10.2016 na dobu neurčitú  
(ZM1002997) 

Pôvodná cena nájmu  
(prepočet na ročné sadzby) 

2 343,60 eur bez DPH ročne – nebytový priestor 
    600,00 eur bez DPH ročne – parkovacie miesto 

Navrhovaná cena nájmu 
2 343,60 eur bez DPH ročne – nebytový priestor 
   600,00 eur bez DPH ročne – parkovacie miesto 

Pôvodná cena nájmu za m²                          93,00 eur/m² bez DPH ročne – nebytový priestor 
60,00 eur/m² bez DPH ročne – parkovacie miesto 

Navrhovaná cena nájmu za m²                          
93,00 eur/m² bez DPH ročne – nebytový priestor 
60,00 eur/m² bez DPH ročne – parkovacie miesto 

Pôvodná cena služieb 
(prepočet na ročné sadzby) 1 036,22 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 1 036,22 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota -  

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Nájomca: Paralympijská marketingová spoločnosť 
Predmet nájmu: nájom nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú v objekte RTVS na 

Benediktiho  ul. č. 5,  Bratislava, 2. posch. (kancelárie) o celkovej výmere 
180 m², sklad o celkovej výmere 12 m² a nájom nehnuteľnosti na Benediktiho 
ul. č. 5, Bratislava - 2 parkovacie miesta, o celkovej výmere 20,00 m². 

Účel užívania predmetu nájmu: kancelárie, sklad, parkovanie 

Pôvodná doba nájmu od 01.08.2012 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená dňa 25.07.2012 (ZM1000358) 
a Dodatok č. 1 dňa 7.10.2013 

Navrhovaná doba nájmu 
Dodatok č. 2 

od 01.10.2016 na dobu neurčitú  
(ZM1000358_2) 

Pôvodná cena nájmu 
15 300,00 eur bez DPH ročne - kancelárie 
     240,00 eur bez DPH ročne - sklad 
     600,00 eur bez DPH ročne - parkovacie miesto 

Navrhovaná cena nájmu 
15 300,00 eur bez DPH ročne - kancelárie 
     240,00 eur bez DPH ročne - sklad  
  1 200,00 eur bez DPH ročne - parkovacie miesto 

Pôvodná cena nájmu za m²                          85,00 eur/m² bez DPH ročne - kancelárie 
20,00 eur/m² bez DPH ročne - sklad 
60,00 eur/m² bez DPH ročne - parkovacie miesto 

Navrhovaná cena nájmu za m²                          
85,00 eur/m² bez DPH ročne - kancelárie 
20,00 eur/m² bez DPH ročne - sklad 
60,00 eur/m² bez DPH ročne - parkovacie miesto 

Pôvodná cena služieb 8 166,60 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 7 851,60 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná  

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná  
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Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Nájomca: Slovenský paralympijský výbor 
Predmet nájmu: nájom nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú v objekte RTVS na 

Benediktiho  ul. č. 5, Bratislava, 2. posch. (kancelárie) o celkovej výmere 179 
m², nájom nehnuteľnosti na Belopotockého ul. v Bratislave - 4 parkovacie 
miesta o celkovej výmere 50 m² a  nájom nehnuteľnosti na Benediktiho ul. č. 
5 v Bratislave - 1 parkovacie miesto o celkovej výmere 10,00 m². 

 Účel užívania predmetu nájmu: kancelárie, parkovanie 

Pôvodná doba nájmu od 01.10.2013 do 30.09.2018 na dobu určitú 
zmluva uzatvorená dňa 07.10.2013 
(ZM1000871) 

Navrhovaná doba nájmu 
Dodatok č. 1 

od 01.10.2016 do 30.09.2018 na dobu určitú  
(ZM1000871_1) 

Pôvodná cena nájmu 
 

10 024,00 eur bez DPH ročne – kancelárie (znížená cena) 
  3 000,00 eur bez DPH ročne - parkovacie miesto 

Navrhovaná cena nájmu 
10 024,00 eur bez DPH ročne – kancelárie (znížená cena) 
  3 600,00 eur bez DPH ročne - parkovacie miesto 

Pôvodná cena nájmu za m²                          56,00 eur/m² bez DPH ročne  -  kancelárie (znížená cena) 
60,00 eur/m² bez DPH ročne  -  parkovacie miesto 

Navrhovaná cena nájmu za m²                          
56,00 eur/m² bez DPH ročne  -  kancelárie (znížená cena) 
60,00 eur/m² bez DPH ročne  -  parkovacie miesto 

Pôvodná cena služieb 8 121,23 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 7 807,98 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 3 - mesačná  

Nová výpovedná lehota 3 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Nájomca: FoRest, s.r.o. 
Predmet nájmu: nájom nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú v objekte RTVS na 

Mýtnej ul. č. 1, Bratislava, na prízemí a v suteréne o celkovej výmere 510,50 
m².  

Účel užívania predmetu nájmu: reštauračná prevádzka pre verejnosť 

Pôvodná doba nájmu od 01.10.2015 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená dňa  01.10.2015 
(ZM1002101) 

Navrhovaná doba nájmu 
Dodatok č. 1 

od 01.10.2016 na dobu neurčitú  
(ZM1002101_1) 

Pôvodná cena nájmu 
18 195,50 eur bez  DPH ročne (*od 01.10.2015-
30.09.2016) 
23 717,00 eur bez DPH ročne (od 01.10.2016) 

Navrhovaná cena nájmu 18 195,50 eur bez  DPH ročne (*od 01.10.2016-
31.12.2016) 
23 717,00 eur bez DPH ročne (od 01.01.2017) 

Pôvodná cena nájmu za m²                          *54,75 eur/m² bez DPH ročne - reštauračný priestor, 
                                                  kaviareň (266m²) 
      (*od 01.10.2015 do 30.09.2016) 
73,00 eur/m² bez DPH ročne - reštauračný priestor, 
                                                  kaviareň (266m²) 
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       (od 01.10.2016) 
*17,25 eur/m² bez DPH ročne - kuchyňa a priľahlé priestory 
                                                 (116 m²) 
        (*od 01.10.2015 do 30.09.2016) 
23,00 eur/m² bez DPH ročne - kuchyňa a priľahlé priestory 
                                                 (116 m²) 
          (od 01.10.2016) 
10,00 eur/m² bez DPH ročne - pomocné priestory v                 
                                                 suteréne (sklady, soc. 
                                                 zázemie (56,50 m²)    
 8,00 eur/m² bez DPH ročne -  soc, zariadenie, schodisko,     
                                                 chodby v suteréne (52 m²)  
32,50 eur/m² bez DPH ročne - 2 garážové boxy                                                           

Navrhovaná cena nájmu v m² 
 
 
 
 
 
 
 
 

*54,75 eur/m² bez DPH ročne - reštauračný priestor, 
                                                  kaviareň (266m²) 
        (*od 01.10.2016-31.12.2016) 
73,00 eur/m² bez DPH ročne - reštauračný priestor, 
                                                  kaviareň (266m²) 
        (od 01.01.2017) 
*17,25 eur/m² bez DPH ročne - kuchyňa a priľahlé priestory 
                                                 (116 m²) 
        (*od 01.10.2016-31.12.2016) 
23,00 eur/m² bez DPH ročne - kuchyňa a priľahlé priestory 
                                                 (116 m²) 
        (od 01.01.2017) 
10,00 eur/m² bez DPH ročne - pomocné priestory v                 
                                                 suteréne (sklady, soc. 
                                                 zázemie (56,50 m²)    
 8,00 eur/m² bez DPH ročne -  soc, zariadenie, schodisko,     
                                                 chodby v suteréne (52 m²)  
32,50 eur/m² bez DPH ročne - 2 garážové boxy                                                           

Pôvodná cena služieb 9 793,00 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 9 793,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná  

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Nájomca: Mestská časť Bratislava-Staré mesto 
Predmet nájmu: nájom časti  nehnuteľnosti,  časti  parcely č.  7800/9, kat. územie Bratislava-
Staré mesto, zapísanej na liste vlastníctva č. 356 Okresného úradu Bratislava, katastrálny 
odbor,                             ktorej vlastníkom je RTVS, o celkovej výmere 792 m².  
Účel užívania predmetu nájmu: vybudovanie parku pre psov – verejne prospešné účely 

Pôvodná doba nájmu - 

Navrhovaná doba nájmu od 01.10.2016 na dobu neurčitú (ZM1003029) 

Pôvodná cena nájmu -  

Navrhovaná cena nájmu 792,00 eur bez  DPH ročne  

Pôvodná cena nájmu za m²                           - 

Navrhovaná cena nájmu za m² 1,00 eur/m²/bez DPH ročne 
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Pôvodná cena služieb - 

Navrhovaná cena služieb - 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota -  

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
RTVS, organizačná zložka Slovenská televízia 
Nájomca: SPORT M Plus, s.r.o. 
Predmet nájmu: nájom nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú v objekte RTVS, Mlynská 

dolina, Bratislava, Štúdiový blok s výmerou 1,0 m² a Štúdiový a vysielací blok 
s výmerou 1,0 m², celková výmera 2 m². 

Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie 2 nápojových automatov 

Pôvodná doba nájmu - 

Navrhovaná doba nájmu  od 1.10.2016 na dobu neurčitú (ZM2011677) 

Pôvodná cena nájmu                           - 

Navrhovaná cena nájmu 400,00 eur bez DPH ročne  

Pôvodná cena nájmu za m²     - 

Navrhovaná cena nájmu za m² 200,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena služieb - 

Navrhovaná cena služieb 150,46 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota - 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Podrobne informoval o jednotlivých verejných 
obstarávaniach.  
P. Kubica uviedol, že DK sa zaoberala uvedenými verejnými obstarávaniami.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 100/2016: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
V. Mika odprezentoval ostatné predložené zámery. 
P. Kubica informoval, že prerokovala jednotlivé zámery.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 101/2016: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál.  
P. Kubica uviedol, že DK si prechádzala jednotlivé zmluvy a z ich pohľadu to bolo v poriadku.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 102/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Odvolanie voči nesprístupneniu informácií v zmysle info zákona 
I. Gallo informoval, že Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. p) zákona č. 532/2010 o RTVS 
rozhoduje o odvolaní proti rozhodnutiu generálneho riaditeľa podľa osobitného predpisu. 

V tomto prípade sťažovateľ v zmysle zákona č. 211/2000 Z. z. o slobode informácií požiadal 
RTVS o poskytnutie písomných dokumentov, ktoré boli použité pri výrobe relácie Občan za 
dverami. RTVS žiadosť odmietla Podľa § 11 ods. 1 písm. a) zákona – cit.:   
„ (1) Povinná osoba obmedzí sprístupnenie informácie alebo informáciu nesprístupní, ak 

a) jej bola odovzdaná osobou, ktorej takú povinnosť zákon neukladá a ktorá na výzvu 
povinnej osoby písomne oznámila, že so sprístupnením informácie nesúhlasí.“ 

D. Soukeník predstavil členom rady genézu celého prípadu.  
I. Gallo upozornil, že ide o citlivú vec, teraz nie z hľadiska info zákona, ale z hľadiska toho, 
že ide o susedské spory a uviedol, že by sa mal dať pozor na to, aby bola relácia vyvážená 
a objektívna. 
L. Diko uviedol, že toto sa samozrejme deje pri všetkých reláciách.  
Uznesenie č. 103/2016: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. p) zákona č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii 
Slovenska a o zmene a doplnení niektorých zákonov a § 19 ods. 3 zákona č. 211/2000 Z. z. 
o slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov (zákon o 
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slobode informácií) a podľa § 59  ods. 2 zákona č. 71/1967 Zb. o správnom konaní (správny 
poriadok) potvrdzuje Rozhodnutie RTVS, zn. RTVS/2016 z 25.08.2016 o odmietnutí žiadosti 
o sprístupnenie informácií Ing. Miroslava Bičanovského, Rudina 283, 023 31 Rudina, okres 
Kysucké Nové Mesto. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
J. Chudík sa v rámci tohto bodu spýtal, ako to vyzerá z výškovou budovou STV v Mlynskej 
doline. 
V. Mika uviedol, že v prípade, že táto budova bude v stave, že ju bude možé vyhlásiť za 
nepotrebný majetok, tak sa tak stane a ďalej sa bude postupovať podľa zákona. Teraz je 
prvoradým cieľom, aby už nebola žiadna väzba na túto budovu. Má na mysli výrobné zložky, 
energie a pod.  
 
6. Správa o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska za I. polrok 2016(vrátane 

správy o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a 
televízie Slovenska za II. štvrťrok 2016) (spravodajcovia M. Kákoš, I. Nagy, P. 
Kubica) 

I. Gallo informoval, že materiál je predložený v zmysle uznesenia Výboru NR SR pre kultúru 
a médiá č. 11 z 10.5.2016. Správa zároveň v zmysle uznesenia č. 28/2016 obsahuje aj 
informácie o plnení a realizácii programového konceptu RTVS a plnenie Zmluvy so štátom. 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
P. Kubica odprezentoval stanovisko DK: 
„V I. polroku nebola prekročená pomerná časť rozpočtu na kalendárny rok pri bežných (39,08 
%), ani kapitálových (34,17 %) výdavkoch, čiže záväzné ukazovatele boli dodržané. 
Pozitívny výsledok hospodárenia RTVS bol dosiahnutý prísnym dodržiavaním rozpočtu pri 
čerpaní výdavkov a tiež sezónnosťou výrobných výdavkov, ktoré predpokladáme v II. 
polroku. Na pozitívnom výsledku sa tiež spolupodieľajú prostriedky poskytnuté na základe 
zmluvy so štátom vo výške 13 miliónov eur a vratky DPH vo výške 5,8 milióna eur. 
Oceňujeme aktívnu prácu Sekcie ekonomiky pri sledovaní pohľadávok po splatnosti, 
upomínaním obchodných partnerov s nedostatočnou platobnou disciplínou 
a zabezpečovaním pohľadávok prostredníctvom zmluvných podmienok, čo prispelo k tomu, 
že za I. polrok nevznikli žiadne pohľadávky, ktoré by bolo treba vymáhať súdnou cestou.  
Za II. štvrťrok neboli rovnako záväzné ukazovatele prekročené, a hoci nie sú vyčíslené 
priamo v texte správy, DK Rady RTVS ich vyčíslila a pre informáciu uvádza: 
bežné výdavky  27 443 059 
kapitálové výdavky      983 832 
celkový prebytok  31 984 559 
Čiže výdavky neprekročili jednu štvrtinu z celkových schválených výdavkov Radou a zároveň 
prebytok presahuje schválený prebytok vo výške 800 000 eur.“ 
 
I. Nagy prečítala stanovisko k časti SRo: 
„Správa o činnosti RTVS za I. polrok 2016 je obsažný materiál, ktorý podáva ucelený obraz  
stavu RTVS v danom čase. Ja by som sa zamerala na rozhlasové vysielanie, ktoré si 
potvrdilo svoju stabilnú pozíciu na trhu: totiž týždenne si ho zapne necelé 2 milióny 
poslucháčov. Je to viac ako tretina obyvateľstva Slovenska. Rádio Slovensko má v celej 
krajine najpočúvanejšie ranné vysielanie (medzi 5.00-9.00) Dobré ráno Slovensko. Toto 
rádio sa drží princípov: informačná istota, kvalitné slovo, bezprostredné a priateľské. Ale 
aj aktuálnosť, ktorá v prípade spravodajstva sa rozšíri o  publicistiku aby poslucháči dostávali 
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ucelenejší obraz spoločenských a politických udalostí. Rádio Slovensko v 1.polroku si 
pripomenulo výročia  všetkých dôležitých osobností a udalostí ale promptne zareagovalo aj 
na nečakané udalosti (Brexit alebo úmrtia známych osobností).  Novela zákona o vysielaní 
a retransmisii určuje vysielať najmenej 30% času mesačne pre slovenskú hudbu, z toho 
jednu pätinu nie staršiu ako 5 ročnú. Rádio Slovensko si plní túto povinnosť nadpriemerne: 
týždennou  rubrikou Naša hudba a obtýždeň hodinovým záznamom z koncertu domáceho 
interpreta s názvom Naša hudba naživo. Programové dominanty tohto rádia v 1.polroku boli: 
90.výročie rozhlasového vysielania, voľby do NRSR a niekoľko športových udalostí: Svetový 
pohár v Jasnej, MS v hokeji, ME vo futbale a podľa môjho názoru veľmi dôležitá rubrika Bez 
limitov, venovaná paralympijskému športu.  
Rádio Regina: sa drží zásady Váš najbližší svet, čo potvrdzujú doplnky zvukovej grafiky 
s odkazom na okresy a potom aj na mesto s frekvenciou, na ktorej tam  Regina vysiela. 
V materiály je podrobný rozpis relácií v ktorých sa venovali v tomto rádiu významným 
sviatkom, celospoločenským ale aj regionálnym udalostiam. Ja by som snáď vyzdvihla iba 
zopár: napr. Noc s Andersenom – účasť na  medzinárodnom  projekte čítania detí 
a problematiky knižníc. Ďalej seriál k 90.výročiu rozhlasu: Takí boli rozhlasáci –portréty 
významných rozhlasových osobností  a veľmi aktívnu účasť na typicky regionálnych 
udalostiach – folklórnych podujatiach po celom Slovensku. 
Radio Slovakia International - v súlade s jeho poslaním – komplexne informuje svojich 
poslucháčov v zahraničí o politickom, kultúrnom, hospodárskom a spoločenskom dianí na 
Slovensku. Denné 30 minútové programy v šiestich jazykoch sa pripravujú zväčša 
z vlastných materiálov ale aj z príspevkov z Rádia Slovensko a Regina. RSI reagovalo na 
slovenské Predsedníctvo v Európskej rade novou rubrikou EU2016.SK v ktorej informuje 
o všetkých podujatiach súvisiacich s ním. 
Rádio Devín aby sa dostalo bližšie k poslucháčom aj v regiónoch, v jan.2016 začalo 
s reláciou Rádio Devín po Slovensko chodiť po republike a navštívilo všetky divadlá, 15 
galérií, múzeá a knižnice. V tomto trende by malo pokračovať.  Do štúdia tohto rádia 
v rubrike Hosť naladený na Devín zavítalo do živého vysielania vyše 100 hostí ale aj iné 
relácie privítali mnoho zaujímavých z oblasti slovenskej kultúry. Najvýznamnejší bol snáď 
aprílový projekt Shakespeare a Cervantes 400 rokov od úmrtia, keď v priebehu mesiaca sa 
odvysielalo vyše 30 programových typov o týchto velikánoch svetovej literatúry. A ešte by 
som vyzdvihla 4 živé prenosy z Metropolitnej opery v New Yorku a jeden z Viedenskej 
štátnej opery ako skvosty najkvalitnejšej hudby. Dúfam že sa bude v tomto trende 
pokračovať. 
Rádio FM si chce aj v budúcnosti zachovať a teraz citujem „svoju programovú výnimočnosť 
predovšetkým v objavovaní novej a kvalitnej hudby“ s dôrazom na slovenskú produkciu. 
V 1.polroku sa môže hodnotiť ako úspešné a atraktívne spoločné vysielanie s českým rádiom 
Wave (patriaceho do Českého rozhlasu) českej a slovenskej hudobnej scény od 80-tych 
rokov až po dnes.  Novinkou Rádia FM  je sobotňajšia relácia Filmopolis venovaná filmovej 
hudbe. Rádio  chce  prispievať aj v budúcnosti  k organizovaniu hudobných a iných 
kultúrnych eventov. 
Rádio Litera a Junior dve digitálne rádiá si určili tzv. tematické týždne a podľa nich si 
vyberajú z archívu SRo  materiály. Rádio Litera sa v roku 2016 stala spolu s Rádio Devín 
programovým partnerom veľmi prestížnej  literárnej súťaže Anasoft litera a v apríli 
odvysielala tvorbu finalistov. 
Rádio Patria: redakcia maď. vysielania napriek veľkej vyťaženosti zvládla všetky úlohy riadne 
aj mimoriadne na vysokej úrovni vrátane konkurzu na miesto spravodajských redaktorov. Vo 
vysielaní však chýbajú umelecké formáty ktoré sa nevyrábajú kvôli nepostačujúcim 
finančným možnostiam.                                                     Redakcia národnostného 
vysielania: nastala v nej výrazná programová zmena, vysielanie sa stalo „modernejším“, 
v ktorom menšiny sa predstavujú ako živé a rozvíjajúce sa spoločenstvá so svojím 
spoločenským aj politickým zastúpením vo väčšinovej spoločnosti. Je to veľmi progresívna 
zmena oproti minulosti. Nový  srbský, bulharský a chorvátsky magazín je prijatý od týchto 
národností kladne.“ 
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I. Gallo prečítal stanovisko spravodajcu M. Kákoša k časti STV: 
„Rovnako ako v predchádzajúcich obdobiach aj v prvom polroku 2016 zaznamenala RTVS 
v organizačnej zložke STV stúpajúci trend diváckeho záujmu na oboch vysielacích okruhoch. 
Je potešiteľné, že stúpajúcu sledovanosť možno konštatovať vo všetkých vekových 
kategóriách, čo znamená, že STV proporčne pokrýva požiadavky celého diváckeho spektra 
a relatívne pevnou vysielacou štruktúrou (čiastočne narúšanou na Dvojke športovými 
prenosmi) dokázala RTVS vytvoriť aj pevný divácky návyk. Treba oceniť aj to, že citlivo 
vyvažuje ponuku „ľahších žánrov“ (napr. romantické seriály, niektoré zábavné formáty a iné) 
s televíznymi projektmi vysokej náročnosti najmä v oblasti kvalitných filmových akvizícií, 
v dokumentárnej tvorbe a umelecky náročných seriáloch (napr. Katarína Veľká či Fargo). 
Dôkazom úspešnosti je nielen nárast sledovanosti, ale aj stúpajúca divácka dôvera, o čom 
svedčia viaceré prieskumy, uvedené v predloženej správe. Zároveň  RTVS zachováva, 
a oproti predchádzajúcim obdobiam i mierne posilňuje verejnoprávny obsah vysielania (viď 
nárast formátov v oblasti detského a mládežníckeho vysielania). RTVS posilnila svoju 
pozíciu medzi ostatnými vysielateľmi a neraz (čo v minulosti bolo zriedkavé) sa stala i lídrom 
na mediálnom trhu.  
 V 1. polovici polroku 2016 výrazne vstúpili do vysielania parlamentné voľby. 
Ich vyhodnoteniu sa Rada venovala bezprostredne po skončení volebného maratónu, preto 
iba krátke pripomenutie : Rada konštatovala profesionálne zvládnutie predvolebných 
diskusií, skonštatovala však i viaceré nedostatky v práci moderátorov, najmä bezprostredne 
po voľbách. V 2. polovici polroku zasa dominovali vo vysielaní športové eventy, najmä 
nastávajúce majstrovstvá Európy vo futbale a štart predsedníctva Slovenska v Rade Európy.  
 1. polrok zväčša nadväzoval na pokračovanie vysielania osvedčených formátov. Zo 
strategického i ekonomického hľadiska je nesporne rozumné udržať vo vysielaní programy, 
ktoré ešte vždy majú svoj divácky potenciál. Je však rovnako dôležité pripravovať pôdu pre 
vývoj nových formátov, najmä v oblasti zábavy.  Z premiérového obsahu 1. polroku 2016 
treba vyzdvihnúť najmä uvedenie druhej série seriálu Kolonáda, ktorá sa tešila veľkému 
diváckemu záujmu a spoločensky mimoriadne významný dokumentárny cyklus Mafiáni. Na 
Dvojke to zasa boli viaceré dokumentárne projekty a veľký hraný dokument Katarína Veľká. 
Škoda len, že tento mimoriadny seriál sa vo vysielaní čiastočne prekrýval v Kolonádou, čo 
mu iste ubralo časť divákov. Rovnako tak patrí k vrcholom 1. polroku uvedenie amerického 
seriálu Fargo. Teší i množstvo odvysielania viacerých kultúrnych a spoločenských udalostí 
(záznamy divadelných predstavení, duchovného a hudobného vysielania a iné.) 
 O tom, že RTVS zmysluplne investovala do filmových koprodukčných projektov 
svedčí viacero ocenení na domácich i zahraničných festivaloch. Zároveň sa potvrdzuje, že 
tento vstup televízie do filmovej tvorby je prospešný pre obe strany a bez podpory RTVS by 
možno viaceré zaujímavé projekty nevznikli. Takisto sa ukazuje ako správny trend 
posilňovania spolupráce s Českou televíziou.   
 Vcelku možno konštatovať, že 1. polrok 2016 pokračoval v tendenciách uplynulých 
období v posilňovaní diváckej priazne a zachovávaní verejnoprávneho obsahu vysielania 
RTVS.“ 
 
J. Chudík uviedol, že v rámci tohto hodnotenia je spomenutá aj akási cena v súvislosti 
s reláciou Večer s Havranom. Tu sa dá pozitívne hodnotiť, že pribudli zahraničný hostia 
a tým pádom aj témy o zahraničných otázkach. Vytýka tejto relácii absenciu plurality 
názorov, pretože ak sú pozvaní len hostia zastávajúci rovnaký názor, tak to prestáva byť 
diskusia, ale stáva sa z toho propagandistická relácia. Upozornil, aby sa tomu venovala 
väčšia pozornosť, aby táto relácia spĺňala požiadavku plurality názorov. Celkovo však podľa 
neho program RTVS stúpa na kvalite, ale treba obmieňať programy, aby nenastala 
stagnácia.  
V. Mika uviedol, že na jeseň 2016 obavy nemá, čo sa týka ďalšieho obdobia, nie sú známe 
kontúry rozpočtu, mimo vlastných príjmov.  
D. Hushegyiová súhlasí s J. Chudíkom a spýtala sa, či sa chystá aj ďalší diskusný formát. 
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V. Mika odpovedal, že sa pripravujú 3 nové formáty a budú na budúci rok.  
I. Nagy sa spýtala, či by sa nemohla do Rádia Slovensko zaviesť rubrika právneho 
poradenstva. 
V. Štofaník uviedol, že momentálne je takýto servis v predpoludňajšom vysielaní a pripravuje 
sa aj rozhlasová verzia relácie Občan za dverami.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenie a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 104/2016: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti RTVS za I. polrok 2016 a ukladá predsedovi 
Rady RTVS, aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
T: 15.9.2016 
Z: predseda Rady RTVS.“ 

 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy, D. 

Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

J. Chudík navrhol odmenu vo výške 100% a ostatní členovia Rady RTVS súhlasili. 
Uznesenie č. 105/2016: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. 
o RTVS a čl. 3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za II. štvrťrok 2016 vo 
výške 100 % mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za I. polrok 

2016 (spravodajca P. Kubica) 
R. Doehring odprezentovala predložený materiál. 
P. Kubica prečítal stanovisko DK: 
„Výber úhrad za služby verejnosti tvorí najvýznamnejší zdroj príjmov RTVS. Aj z toho dôvodu 
je potrebné, aby vedenie RTVS venovalo mimoriadnu pozornosť plneniu plánu tohto výberu. 
Za uvedené obdobie bol stanovený plán výberu vo výške 42 770 000 eur. Je pozitívne, že sa 
RTVS nielenže podarilo naplniť plán, ale ho i prekročiť o 225 519 eur. Aj pri sledovaní 
napĺňania týchto príjmov podľa jednotlivých mesiacov možno konštatovať, že výber nad plán 
sa podarilo udržať stabilne. Ide o výsledok aktívneho prístupu Sekcie ekonomiky, ktorá sa 
nevenovala iba výberu úhrad od doterajších platiteľov, ale aj o vymáhanie tzv. starých dlhov, 
čiže nezaplatených úhrad z minulých období. Od januára do júna 2016 bolo zaslaných 
18 700 výziev s identifikovaným dlhom zamestnávateľom, 25 900 domácnostiam a 62 300 
priamo nedoplatkov cez SIPO. Zároveň je žiaduce upozorniť, že okrem zvoleného postupu 
mimosúdneho vymáhania úhrad za služby verejnosť musí RTVS v prípadoch, v ktorých by 
po zaslaní výzvy nedošlo k úhrade, pristúpiť aj k vymáhaniu nároku na zaplatenie úhrady, 
pokuty a poštových sadzieb na súde, a to v súlade s § 10 ods. 5 zákona č. 340/2012 
o úhrade za služby verejnosti poskytované Rozhlasom a televíziou Slovenska a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov.“ 
I. Nagy sa spýtala, či rastie disciplína platenia. 
R. Doehring uviedla, že rastie, ale aj sa darí vymáhať staré dlhy.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
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Uznesenie č. 106/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o stave výberu úhrad za služby 
verejnosti poskytované RTVS za I. polrok 2016. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy, D. 

Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
8. Priebežné vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s predsedníctvom SR 

v Rade EÚ (spravodajcovia J. Chudík a Ľ. Guman) 
V. Mika odprezentoval predložený materiál.  
L. Diko pridal podrobnosti. Uviedol, že vrcholí príprava na summit EÚ, ktorý sa bude vysielať 
do celého sveta. Očakáva sa 800 – 1000 novinárov.  
J. Chudík ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že úvodné programy boli zvládnuté veľmi 
dobre. Mrzí ho, že výstupy z týchto rokovaní smerom k verejnosti nie sú veľké, ale to nie je 
záležitosť spravodajských pracovníkov.  
Ľ. Guman dodal ako spravodajca k časti SRo, že aj rozhlas si splnil svoje povinnosti kvalitne. 
Spýtal sa, či je všetko pripravené a či sa to bude dať technologicky zvládnuť. 
L. Diko povedal, že v deň summitu sa bude technika aj prenajímať. 
V. Mika doplnil, že všetko je smerované k summitu a nič iné sa v ten deň vyrábať nebude.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 107/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežné vyhodnotenie vysielania RTVS 
v súvislosti s predsedníctvom SR v Rade EÚ. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

 
9.  Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s ME vo futbale 2016 (spravodajca I. 

Gallo) 
I. Gallo informoval, že RTVS odvysielal všetky zápasy a od roku 2010 to bolo najlepšie 
sledované podujatie spomedzi veľkých šampionátov. 
M. Merčiak odprezentoval predložený materiál. 
I. Gallo sa spýtal, akým spôsobom komentuje rozhovor Ľ. Hlavenu a reprezentačného 
trénera J. Kozáka. 
M. Merčiak uviedol, že posledné dva roky spolupráca s reprezentáciou bola výborná, nevie, 
kde sa v posledných dvoch týždňoch nabrala averzia voči novinárom. Rozhovor s trénerom 
po zápase prehratom v posledných minútach je mimoriadne ťažký, ale aj tak si myslí, že 
reakcia trénera bola prehnaná. 
I. Gallo uviedol, že mu chýbalo, že by sa niekto z RTVS Ľ. Hlavenu zastal.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 108/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s ME vo futbale 2016. 
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Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
  
10. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s LOH 2016 (spravodajca I. Gallo) 
M. Merčiak odprezentoval predložený materiál. 
I. Gallo ocenil vysokú profesionalitu všetkých pracovníkov, ktorí sa na týchto eventov 
spolupodieľali a myslí, si že tieto podujatia jednoznačne patria na obrazovky 
verejnoprávneho vysielateľa. 
D. Soukeník mal pripomienky ku komentáru pri horskej cyklistike, ostatné komentáre boli 
excelentné. Akurát pri prenose z chôdze na 50 km boli niektoré momenty, ktoré mu 
prekážali, napr. otváranie šampanského už 2 km pred cieľom a potom chýbal emotívny 
záver.  
M. Merčiak uviedol, že pri atletike má RTVS A. Jucka, ktorý je podľa neho jeden z najlepších 
svetových komentátorov. Uviedol, že práve tieto dva prenosy boli komentované z tlačového 
centra.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 109/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s LOH 2016. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kákoš, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
11. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo spolu s tajomníkom Rady RTVS informovali o došlej pošte a o stanoviskách RTVS 
k nim. Členovia Rady RTVS súhlasili, aby boli vypracované odpovede na sťažnosti v zmysle 
stanovísk RTVS a diskusie na rokovaní Rady RTVS.  
Diskusia vznikla pri podnete od p. Tomáška, ktorému vadila reportáž podľa neho 
podporujúca práva homosexuálov.  
V. Mika uviedol, že s takýmto hodnotením sa nedá stotožniť.  
J. Chudík súhlasí so stanoviskom RTVS k danej sťažnosti. Myslí si však, že treba povedať, 
že takúto tému treba prinášať. Iná vec je rozsah danej informácie. Napríklad, ak 
v spravodajstve je blok k SNP a premiéra, ktorý dáva dosť vážne posolstvo, ktoré SRo 
odvysiela len poobede a večer už nie a v spravodajstve po niekoľkých sekundách je 
odstrihnutý a nedostane možnosť vyjadriť posolstvo, ktoré nadväzuje na jeho návštevu V. 
Putina, tak sa mu zdá neúmerné množstvo času, ktoré bolo venované vyššie spomenutej 
informácii. Dostali sme sa v tomto prípade do polohy bulváru a to nebolo v poriadku.  
Ešte doplnil, že na minulom rokovaní hovoril, že p. Kajtárová, ktorá sa hlási z Bruselu má 
odstrihnuté „s“ z názvu RTVS. Uviedol, že sa to stále opakuje ďalej a objavuje sa to už aj pri 
niekom ďalšom.  
V. Mika uviedol, že určite nie je nikoho záujmom premenovať RTVS a preverí si, ako vzniká 
toto odstrihnutie. 
L. Diko nesúhlasí s tým, že daná reportáž bola na hranici bulváru, podľa neho to bola 
štandardná spravodajská reportáž. Uviedol, že RTVS bola pri návšteve R. Fica u V. Putina 
a mapovala ho a preto nerozumie tomuto spájaniu.  
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J. Chudík vysvetlil, že spájal to, že v spravodajstve v rámci SNP dostal premiér krátky 
priestor a bol odstrihnutý a na konci dostal bulvár obrovský priestor. Chýbalo mu kompletné 
vyjadrenie, ktoré bolo poobede v SRo.  
 

12. Rôzne  
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 
 
V Bratislave 12.9.2016. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 

http://www.rtvs.sk/

